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Beste leden van de 
gemeenteraad Zeewolde, 

Met 

verbazing 
en 

bezorgdheid 
heb ik 

afgelopen donderdag 
3 

april 
online 

jullie 
ronde tafel 

vergadering bekeken, 
en 

met name 
de ronde 

over 
de 

plannen 
met 

het 
G 

gebied. 
De 

grootste 
partij 

in 

jullie raad, 
Leefbaar 

Zeewolde, 
wil daar 

een 

“ontmoetingsbos" 
van maken. 

Gedurende de 
vergadering 

werd 
mijn verbazing 

en 

bezorgdheid 
meer 

verbijstering 
en 

boosheid, samengevat 
in één 

vraag, 
waar 

zijn jullie 
nou 

toch 
mee 

bezig? 

Laat ik 
met 

het 

belangrijkste 
punt 

beginnen 
: financiën. 

Er werden 3 

pakketten gepresenteerd 
waarvan het 

goedkoopste pakket (ik 
rond 

af) 3,2 miljoen 
euro kost en het 

duurste 4 

miljoen 
euro. Tenminste, 

dat dacht ik 
maar er was 

nog 
een totaal 

variant 
van 5,7 

miljoen 
euro. 

Dit 

zijn 

slechts!!, 
de 

investeringskosten, 
ik heb het 

nog 
niet eens over de 

afschrijving 
en de onderhoudskosten. 

De 

genoemde bedragen zijn 
en 

werden niet onderbouwd 

(ja kengetallen). 
We 

weten 
allemaal dat elk 

project altijd 

duurder uitvalt maar laten we het even 

bij 
deze 

bedragen 
houden. 

Deze 

bedragen zijn 
exclusief 21% 

BTW. 

Ik was verrast dat niemand wist of de 
gemeente 

dit ook moet 
betalen, 

of de betaalde BTW 
terug gevraagd 

kan 

worden of dat er een 
beroep 

kan worden 
gedaan op 

het 
BTW 

compensatiefonds 
van de 

Rijksoverheid. 
In het 

slechtste scenario worden de 

bedragen 
dus tussen de 600.000 en ruim 1 

miljoen 
euro 

hoger. 

Hoe dan 

ook, 
een 

hele forse 

investering 
en 

jaarlijkse 
onderhoudskosten. 

Tegelijkertijd geven jullie signalen 
af dat er de komende 

jaren, 
zeker 2026 en 

2027, 
een 

behoorlijke bezuiniging 
staat 

te wachten omdat de 
Rijksoverheid 

de 
geldkraan richting gemeentes 

voor een deel dichtdraait. 
Bezuinigingen 

die 

jullie 
willen dekken door en/of minder uit 

te 

geven 
en/of meer inkomsten 

te 

genereren. 
Minder 

uitgeven …. begint 

vandaag 
door dit 

plan 
te laten vallen 

waardoor 
jullie 

vanzelf minder inkomsten hoeven te 

genereren 

door 

geld bij jullie 

inwoners 

op 
te 

halen 
met 

afvalplannen, zaalhuurverhogingen, 
OZB 

verhogen 
en wat er 

nog 
meer 

bedacht kan 

worden. 

En 
daar 

begint mijn verbijstering. 

Waarom, 
echt 

waarom, 
willen 

jullie 
zoveel 

geld 
in 

dit 
prestigeproject 

steken 
terwijl je 

weet 

dat 
je 

volgende jaren juist 

deze 

miljoenen 
tekort 

gaat 
komen? 

Dit is niet een 'must' 

project 
maar 

hoogstens 
een ‘nice to have' maar dan wel in een 

gezonde 
financiële situatie. 

Laat 

op 

dit 

punt jullie gezonde 
verstand 

nou eens 
winnen 

en 
zet dit 

plan 
in de 

ijskast 
en 

bewaar dat 

geld 
om 

de 

komende 
jaren 

de verliezen 
te 

dekken. 
Simpele 

economie. 

De 

plannen 
worden 

gepresenteerd 
als ‘dit wil Zeewolde! 

want er 
is brede 

participatie. 
Beste 

gemeenteraad, 
die is 

er 

niet. Er wordt 

gezegd 
dat er 800 ideeën 

zijn aangeleverd 
door 

inwoners, op 
een 

bevolking 
van 25.000 is dat 

3,2 
%. 

Hoe kan dat 
een 

brede 

participatie zijn? 
Jullie 

weten best 
wel 

dat 
er inmiddels een 

grote 
weerstand is 

tegen 
deze 

plannen 
want 

laten we elkaar 
niet 

voor 
de 

gek 
houden, 

toen de inwoners 

gevraagd 
werden 

om ideeën voor 
dit bos 

wisten 

wij nog 

niet hoe duur het zou worden en hoe de 

gemeente 
er 

de komende 

jaren 
financieel aan toe zou 

zijn. 
Als 

jullie 
nu de inwoners zou 

vragen 
met de kennis die we hebben zou de ‘brede 

participatie’ 
nul 

zijn. 

Verschuil 
dit 

plan 

ook 

alsjeblieft 

niet onder het 
mom 

‘we doen dit 
voor 

de 

gezondheid 
van 

de inwoners’ wat ik iemand 

hoorde 

zeggen, 

dat is niet 

zo, 

het 
slaat 

nergens op 
en er 

wordt niemand 

gezonder 
van. 

De 
oppositiepartijen CDA, VVD, 

D66 en Actief Zeewolde hebben in de Zeewolde Actueel van 

dinsdag 
1 

april 
een 

pagina gevuld 
hoe 

zij 
ook 

tegen 

deze 

plannen zijn. 
Hoe teleurstellend 

was 
het dat 

zij 
doodstil waren 

toen 
er een 

inspreker 
een kritisch 

geluid 
liet horen. 

Op zijn 
minst hadden 

jullie 
deze meneer een 

steuntje 
in de 

rug 
kunnen 

geven, 

al 
was 

het 
maar om 

te 

zeggen, 
wij zijn 

ook kritisch 
en 

het met u 
eens. Durf 

op 

te staan 
en 

leg je 
niet 

neer 
bij 

de 

meerderheid van 
zetels 

die LZ heeft. 

Denk na!. 

Op 
24 

april 
neemt 

u een besluit over dit 
plan. 

Mijn 
vader zei 

altijd, 
bezint 

eer 
gij begint. 

Mag 
ik deze 

wijze 
raad 

aan 
deze 

gemeenteraad 
meegeven. 

Ik woon 
bijna op 

de 

dag 
af nu 

28 

jaar 
in 

Zeewolde, 
het 

G 

gebied 
is al 28 

jaar zo, 
het kan ook 

nog 
wel 

langer 
zo 

blijven. Smijt 
niet met 

gemeenschapsgeld wat je nog 
heel 

erg 

hard 
nodig 

hebt de komende 
jaren, 

druk niet als 
grootste partij je 

zin 
door maar laat 

gezond 
verstand het winnen van 

prestige 
en 

ego, 
dan laten 

jullie 
zien dat 

je 
luistert 

naar 
je 

burgers 
en daar niet 

voor jezelf 

zit 
maar voor iedereen. 

Met 

vriendelijke groet, 

Ron de Ruiter 


